
اخبارخبر كوتاه
رییس فدراسیون بدنسازی و پرورش اندام عنوان کرد:

سایه سنگین مافیا، از واردات تا توزیع مواد نیروزا در کشور
»ناصر پورعلی فرد« رییس فدراسیون بدنسازی 
و پرورش اندام، با تایید وجود شبکه گسترده مافیایی 
واردات تا توزیع مواد نیروزا در کشور تصریح کرد: اجازه 
ورود مکمل ها، پروتئین ها و ساپلمنت ها در اختیار 
وزارتخانه های صنعت، معدن و تجارت و بهداشت و 

درمان است.
ناصر پورعلی فرد، با بیان اینکه موضوع نظارت 
بخصوص درباره توزیع پودرهای پروتئین و مکمل ها 
در دستور کار این فدراسیون قرار گرفته و آغاز نیز شده 
است، ادامه داد: توزیع مکمل ها و پروتئین ها در تمامی 
باشگاه های ورزشی بر اساس قانون جدیدی که ابلاغ 
شده، ممنوع است و حتی کوچکترین مکملی در باشگاه 

ها توزیع شود، برخورد و باشگاه پلمپ خواهد شد.
وی با بیان اینکه مجوز واردات مکمل ها، پروتئین 
ها و ساپلمنت ها در اختیار این فدراسیون نیست، بلکه 
آموزش  و  بهداشت، درمان  وزارت  در حیطه وظایف 
وزارتخانه  این  دلیل  همین  به  افزود:  است،  پزشکی 
وظیفه و نظارت دارد که مواد وارد شده در کجا توزیع 
می شود. بطور مثال داروخانه ها با مجوز فروش دارو آیا 
اجازه فروش این محصولات را بر اساس دستور پزشک 

یا خواست افراد دارند یا خیر؟
وی گفت: حتی اگر مکملی کاملا قانونی باشد، 
هیچ باشگاهی اجازه توزیع آن را ندارد و اگر مربیان 
و مسئولان باشگاهی به ورزشکاران چنین موادی را 
پیشنهاد می کنند، کاملا غیرقانونی است و اگر فردی، 
مسئولی و نماینده مجلسی در این زمینه مدارک و 
این  کند،  فقط صحبت  اینکه  بجای  دارد،  اطلاعاتی 
مدارک قانونی را در اختیار فدراسیون قرار دهد تا ما 
با آن برخورد کنیم و مطمئن باشند که این حرف اصلا 

شعاری نیست.
اندام،  پرورش  و  بدنسازی  فدراسیون  رییس 
باشد  داشته  وجود  قانونی  مدارک  باید  کرد:  تصریح 
تا بتوانیم برخورد قانونی داشته باشیم، زیرا برای راه 
از جمله خرید،  باشگاه خرج شده است.  این  اندازی 
اجاره بها، دستگاه ها و وام آن و وقتی باشگاه پلمپ 
شود ورشکسته شده و وقتی ورشکسته شود خانواده 
سرمایه گذار این باشگاه با مشکل مواجه خواهد شد، 
لذا این موارد را اعلام کنند تا ما بر اساس یافته های 

مستند بتوانیم برخورد کنیم.
را  خود  شکایات  خواست  افراد  تمامی  از  وی 
بصورت مستند ارایه دهند تا بتوان با آنها برخورد شود 
و افزود: اگر پس از ارایه مدارک با آنها برخوردی صورت 

نگرفت، آن زمان گله کنند که چرا با آنها برخورد نشد. 
البته جذب افراد برای نظارت بر 12 هزار باشگاه و در 
هر استان به صورت میانگین 5 نفر هم استخدام شود 
که در مجموع 150 نفر می شوند که با توجه به کمبود 
به صورت  بازرسان  الزحمه  پرداخت حق  باید  منابع 

توافقی باشد.
پورعلی فرد با بیان اینکه در کمیسیون ماده 5 
بحث حضور پزشک تغذیه در باشگاه ها لحاظ نشده 
است، افزود: ولی در آیین نامه وزارت بهداشت و درمان 
این موضوع وجود دارد و در ماده 26 آیین نامه ضوابط 
و غذایی  رژیمی  و عرضه مکمل های  ورود  ساخت، 
تصریح شده است که محل عرضه مکمل های رژیمی 
و غذایی صرفا در داروخانه هاست و در تبصره ذیل 
آن نیز عنوان شده که جهت توزیع مکمل های وارد 
شده، واردکنندگان مجاز می توانند علاوه بر داروخانه با 
هماهنگی با فدراسیون پزشکی ورزشی و از طریق این 
فدراسیون در اختیار باشگاههای ورزشی دارای پزشک 
و یا متخصص تغذیه در فدراسیون مربوطه قرار دهند 
که تشخیص ورزشی فرآورده، برعهده وزارت بهداشت 

می باشد.
وی ادامه داد: متاسفانه پروتئین ها و مکمل ها نیز 
در داروخانه ها عرضه می شود و وقتی یک دارو بدون 
نسخه به افراد فروخته می شود، آیا این گونه مکمل ها 

به متقاضیان عرضه نخواهد شد؟
با  اندام،  پرورش  و  بدنسازی  فدراسیون  رییس 
تاکید بر اینکه همه باید دست به دست هم دهند تا از 

عرضه بدون ضابطه مکمل ها جلوگیری شود و افزود: 
حدود 12 هزار باشگاه در رشته های بدنسازی، فیتنس 
و آمادگی جسمانی در حال فعالیت هستند و اگر روزانه 
100 نفر نیز به این باشگاه ها برای ورزش بروند، حدود 
یک میلیون و 200 هزار نفر در این باشگاه ها فعالیت 
دارند که نشان دهنده همگانی بودن این رشته است. 
البته همه از این پودرها استفاده نمی کنند و افراد کمی 

هستند که مشتری این مکمل ها هستند.
وی با بیان اینکه ورزشکاران باید بدانند چرا موهای 
آنها می ریزد ، تصریح کرد: باید استفاده از مکمل های 
آلوده را جلوگیری کرد و توصیه می کنیم با مربیانی 
کار شود که به آنها اطمینان دارند، چون سودجویانی 
هستند که خارج از حیطه نظارتی ما فعالیت می کنند.
سردرد  اگر  من  کرد:  نشان  خاطر  فرد  پورعلی 
گرفتم و بروم داروخانه و قرص استامینفون بخواهم 
به بنده می فروشند اما در اروپا اینگونه نیست و اگر 
دکتر تجویز نکرده باشد آنرا به هیچ عنوان در اختیار 
مریض نمی گذارند، ولی ما هنوز به آن درجه نرسیدیم 
که وقتی می خواهیم از مکمل ها استفاده کنیم آیا 
آزمایش های لازم را دادیم و بدانیم چه ویتامین هایی 

مورد نیاز است تا آن را تامین کنیم.
مکمل  یک  از  وقتی  افراد  متاسفانه  گفت:  وی 
استفاده می کنند و می بینند که جواب گرفتند، همان 
مواد را برای دیگران تجویز می کنند، بدون اینکه بدانند 
ممکن است آن مواد روی فرد دیگری پاسخ مناسبی 
ندهد و باعث عوارض جانبی شود، برای جلوگیری از 

عوارض باید اطلاع رسانی شود و یکی از تصمیمات 
ما این است که اطلاعات عمومی افراد و ورزشکاران 

افزایش یابد.
با  اندام،  پرورش  و  بدنسازی  فدراسیون  رییس 
بیان اینکه یکی از پیشنهادهای ما به کمیسیون ماده 
5 این است که وقتی می خواهیم به باشگاه ها مجوز 
و  اجزای  جزء  تغذیه  کارشناس  نفر  یک  باید  دهیم 
شرایط اعطای مجوز باشد، ادامه داد: ما معتقدیم یک 
کارشناس و پزشک تغدیه حداقل در 10 باشگاه وجود 

داشته باشد تا مردم اطلاعات بالایی را بدست آورند.
وی با انتقاد از تبلیغات در فیلم ها و برنامه های 
ورزشی در تلویزیون تصریح کرد: ورزشکاران باید بدانند 
برخی  به  القابی که  و  تبلیغ  پروتئینی  و  اگر مکمل 
قهرمانان رشته های ورزشی داده می شود، صحت و 
سقم آن را از مرجع اصلی بپرسند، بطور مثال اگر فردی 
خود را قهرمان جهان نامید، قهرمانی وی را چه کسی 

تایید کرده است.
وی با بیان اینکه برخی افراد بر خلاف ادعایی 
که برای مبارزه با دوپینگ دارند، در باشگاه های تحت 
اختیار خود اقدام به عرضه مواد نیروزا می کنند، گفت: 
می دانیم این افراد در کجا تمرین می کنند، ولی باید 
همه چیز براساس اصول باشد و برخی از دوستانی که 
از  نباید خودشان  با دوپینگ هستند،  مبارزه  مدعی 

همان مواد نیروزا استفاده کنند.
وی با تایید وجود شبکه ای مافیایی گسترده از 
مبدا واردات مواد نیروزا تا توزیع آن در جامعه اظهار 
داشت: متاسفانه وزارتخانه های صنعت، معدن تجارت و 
بهداشت ودرمان اجازه واردات اینگونه مواد را می دهند 
و وقتی که وارد شد و در ویترین مغازه داران قرار گرفت 
چون بر روی آن سرمایه گذاری شده است باید فروخته 
شود، ولی باید از مبدا از ورود این مواد جلوگیری شود.

اندام،  پرورش  و  بدنسازی  فدراسیون  رییس 
به  شبکه  این  با  بخواهد  فدراسیون  این  اگر  افزود: 
تنهایی مبارزه کند قطعا آسیب می بیند اما ما این 
پذیریم،  می  جامعه  سلامت  تامین  برای  را  آسیب 
زمینه  این  در  نیز  دیگر  های  دستگاه  باید  ولی 
همکاری کنند و موازی کاری صورت نگیرد یعنی ما 
باشگاه خاطی را جریمه کنیم و دستگاه های دیگر 

اجازه بازگشایی دهند.
وی در عین حال گفت: نباید کاری کرد که کلیت 
این رشته را زیر سوال ببرند و این فدراسیون اجازه 

چنین کاری را به افراد سودجو نمی دهد.

راکیتیچ: قهرمان شویم، روی پیشانی ام 
تتو می زنم

ایوان راکیتیچ، ستاره تیم ملی کرواسی به 
شود،  قهرمان  تیمش  اگر  که  کرد  بیان  شوخی 

یک تتو روی پیشانی اش خواهد زد.
کرواسی برای اولین با در تاریخ فوتبال این 
فرانسه  مصاف  به  جهانی  جام  فینال  در  کشور 
خواهد  رو  پیش  دشواری  دیدار  و  رفت  خواهد 
تیمش  های  ستاره  از  یکی  که  راکیتیچ  داشت. 
در مسیر این صعود بوده،  حال به شوخی از تتو 

روی پیشانی اش پس از قهرمانی صحبت کرد.
روی  تتو  یک  شویم،  قهرمان  گفت:«  او 
پیشانی ام خواهم زد. فضای زیادی روی پیشانی 
ام دارم، می توانید ببینید ولی اول باید با همسرم 
را  این حس  بخواهید،  را  راستش  کنم.  صحبت 
وقتی داشتم که پایین تر از صدها تیم دیگر در 
مرحله گروهی بودیم.  ما برای آرژانتین، اسپانیا، 
آلمان و تمام نقاط جهان یک پیام واضح داشتیم.
چیزی که واقعا من را خوشحال می کند، این 
است که مردم تصور فینال جام جهانی را دارند 
ما  می دهد  نشان  این  بعدش.  قهرمانی  و جشن 
فینالیست های شایسته ای هستیم، می خواهیم 
در  را  تلاشمان  تمام  که  دهیم  نشان  جهان  به 

زمین خواهیم کرد.«

ساوتگیت: شکست مقابل کرواسی 
همیشه با من می ماند

گرت ساوتگیت، سرمربی تیم ملی انگلیس 
نیمه  مدعی شد که شکست مقابل کرواسی در 
او  خاطر  در  همیشه  برای  جهانی  جام  نهایی 

خواهد ماند.
از  تریپیه  گل  با  بازی  ابتدای  در  انگلیس 
به  را  کار  پریشیچ  ولی  بود  افتاده  پیش  حریف 
تیمش  برتری  گل  مانژوکیچ  و  کشاند  تساوی 
به ثمر رساند و شاگردان  را در وقت های اضافه 
دالیچ را راهی فینال کرد. در حالی که انتظارات 
از انگلیس برای صعود به فینال بسیار بالا رفته 
بود، حال ساوتگیت مدعی شد که برای همیشه 

این نگرش در او خواهد ماند.
روزهای  روانی،  روحی  لحاظ  از  گفت:«  او 
ساعت  امروز  من  گذاشتم.  سر  پشت  را  سختی 
4 داشتم بازی مان با کرواسی را تماشا می کردم. 
ماند. 20  خواهد  من  با  همیشه  برای  بازی  این 
در  داشتیم،  فاصله  جهانی  جام  فینال  تا  دقیقه 
وقت های تلف شده 10 دقیقه با پنالتی ها فاصله 
خواهد  من  با  همیشه  برای  بازی  این  داشتیم. 
به  رسیدن  برای  ما  ندارم.  این  در  شکی  ماند، 
اینجا هستیم. ساعت 6:30  بزرگ  دستاوردهای 
روزهای  بنابراین  برگشتیم  پترزبورگ  سن  از 

سختی بود.«

مارادونا: کرواسی بهترین الگو برای 
آرژانتین است

جهانی  جام  ساز  شگفتی  تیم  کرواسی، 
می  ها  رقابت  فینال  در  را  خود  اکنون  روسیه، 
بیند و باید به مصاف فرانسه برای فتح جام برود.
کرواسی در شرایطی به فینال رسیده است 
و  آرژانتین  آلمان،  اسپانیا،  چون  هایی  تیم  که 
برزیل، حتی به نیمه نهایی نیز نرسیدند.کروات 
غلبه  آرژانتین  بر  گل  سه  با  گروهی  دور  در  ها 
مدعی  که  دادند  نشان  بازی  همان  از  و  کردند 

جدی قهرمانی هستند.
آرژانتین در  فوتبال  اسطوره  مارادونا،  دیگو 
مصاحبه با تله سور، ضمن تمجید از کروات ها 
اساس  و  پایه  از  باید  آرژانتین  فوتبال  گفت:» 
متحول شود و این کار باید از مدیران فدراسیون 
شروع شود. برای مثال اگر مسی الان توپ را به 
سمت یکی از مدیران فعلی بفرستد، آنها با دست 
توپ را پس خواهند داد چون چیزی از فوتبال 

نمی فهمند.
در  من  تیمی  هم  او  کنید.  نگاه  شوکر  به 
سویا بود و الان رئیس فدراسیون فوتبال کرواسی 
کرواسی  ملی  تیم  بازیکنان  با  او  ارتباط  است. 
شرایط  خوبی  به  و  است  استثنایی  و  نظیر  بی 
کند.  می  درک  را  کشورش  های  فوتبالیست 
در  و  است   جنگجو  یازده  با  تیم  یک  کرواسی 
زمین برای رسیدن به هدف شان جان می دهند. 
آنها حالا در فینال هستند و ای کاش ما هم آنها 

را الگو قرار دهیم.«

 نیمار: امیدوارم راکیتیچ و امباپه 
موفق باشند

نیمار، فوق ستاره تیم ملی برزیل در پیامی 
برای کیلیان امباپه و ایوان راکیتیچ، هافبک های 
تیم ملی کرواسی و فرانسه آرزوی موفقیت کرد.

روبروی  مسکو  در  امروز  امباپه  و  راکیتیچ 
هم قرار خواهند گرفت و کرواسی که تا به حال 
به فینال نرسیده، به دنبال کسب جام قهرمانی 
از  پس  می خواهد  نیز  فرانسه  سو  آن  در  است. 
20 سال طعم جام جهانی را دوباره بچشد. حال 
امباپه به تمجید از هر دو بازیکن پرداخت و برای 

آنها آرزوی موفقیت کرد.
ایوان.  و  کیلیان  من،  دوستان  نوشت:«  او 
اینجا  که  بود  سخت  چقدر  شما  برای  می دانیم 
باشید، از اتفاقات لذت ببریم و خوش بگذرانید. 
ولی شما ارزشمند بودید. برای جفت شما خیلی 
به  هواداران  واکنش  وقتی  همیشه  خوشحالم. 
پیروزی تیم هایشان را می بینم، فرانسه و کرواسی 
و اینکه در دیر کشورها هم طرفدار دارند، هیجان 
زده می شوم. البته اینکه دوست داشتم در زمین 
این  قطر  در  امیدوارم  ولی  نمی کنم  رد  را  باشم 
رو  پیش  خوبی  یکشنبه  امیدوارم  بیفتد.  اتفاق 
داشته باشید. بدون توجه به این رقابت و بدون 

توجه به نتیجه، شما برنده هستید.«

کریستیانو رونالدو وارد تورین شد
برای  یوونتوس  فوتبال  تیم  جدید  خرید 

انجام تست های پزشکی وارد شهر تورین شد.
با  گذشته  هفته  که  رونالدو  کریستیانو 
یوونتوس  فوتبال  تیم  به  ساله  سه  قراردادی 
وارد  اختصاصی  جت  با  یکشنبه  عصر  پیوست، 
وی  معارفه  مراسم  است  قرار  تورین شد.   شهر 

روز دوشنبه برگزار شود.

رئال برای جذب امباپه باید سریع باشد
کریستین کارمبئو، ستاره سابق رئال مادرید به 
این تیم هشدار داد که اگر به دنبال جذب کیلیان 
امباپه هستند، باید سریعا برای خرید او اقدم کنند.
رونالدو هفته گذشته از جمع سپیدپوشان جدا شد 
و با 117 میلیون دلار به یوونتوس پیوست که این 
انتقال، صحبت ها و حرف و حدیث های بسیاری 
را به همراه داشت. گزینه های جانشینی رونالدو تا 
به اینجا نیمار، هازارد و امباپه معرفی شده اند که 
کارمبئو معتقد است در صورتی که رئال به دنبال 
جذب امباپه است، باید از حالا اقدام کند. او گفت:« 
امباپه استثنایی است. اگر رئال مادرید می خواهد او 
را جذب کند، بهتر است سریع باشند. امباپه فصل 
گذشته با 160 میلیون یورو از موناکو جدا شد و به 
پاری سن ژرمن پیوست و رئال کار دشواری برای 
با پاریسی ها پیش رو خواهد  جذب او و مذاکره 

داشت.

ساری، سرمربی جدید چلسی
ناپولی،  ایتالیایی  مائوریزیو ساری، سرمربی 
و  شد  معرفی  چلسی  جدید  سرمربی  عنوان  به 
جای آنتونیو کونته را گرفت. پس از کش و قوس 
را  چلسی  جمعه  روز  نهایتا  کونته  فراوان،  های 
ترک کرد. او در فصل اول حضورش در این تیم، 
قهرمانی لیگ برتر را کسب کرده بود و در فصل 
دوم موفق شد جام حذفی را به دست آورد ولی 
حتی سهمیه چمپیونزلیگ را نیز از دست داد. در 
آن سو، ساری پس از سه فصل حضور در ناپولی، 
این تیم را ترک کرد و کارلو آنچلوتی جانشین او 
شد .ساری 59 ساله، رکورد 91 امتیاز با ناپولی 
از  پس  و  رساند  ثبت  به  گذشته  فصل  در  را 
یوونتوس، دوم شد.ساری پس از معرفی رسمی، 
در مصاحبه ای گفت:« خیلی خوشحالم که امروز 
به چلسی و لیگ برتر آمدم. دوره هیجان انگیز 
جدیدی برای من آغاز خواهد شد. دوست دارم 
با  استرالیا  به  سفر  از  پیش  دوشنبه،  از  را  کارم 
بازیکنان آغاز کنم، تیم را بشناسم و کار را شروع 
کنیم. امیدوارم بتوانیم هواداران را تهییج کنیم 
و در پایان فصل با جام کار را به پایان برسانیم.« 
در حالی که 28 روز تا شروع لیگ باقی مانده، 
کونته و کادر فنی اش پس از پرداخت 9 میلیون 
یورو رقم فسخ قرارداد، چلسی را ترک کردند و 
باشگاه با انتشار بیانیه ای 62 کلمه ای، با کونته 
مدیران  از  گرانوسکایا،  کرد.مارینا  خداحافظی 
ارشد چلسی در این رابطه گفت:« ما خوشحالیم 
اعلام  رسمی  صورت  به  را  مائوریزیو  حضور  که 
کنیم و امیدواریم فلسفه فوتبالی اش را به تیم 

چلسی منتقل کند.«
حضور  دوران  در  آمده:«  بیانیه  این  در 
و  لیگ  قهرمانی  جام  ششمین  ما  آنتونیو، 
هشتمین جام حذفی را کسب کردیم. در فصل 
بازی کسب   38 در  پیروزی   30 لیگ،  قهرمانی 
کردیم و همینطور 13 پیروزی پیاپی که رکورد 
در  موفقی  روزهای  آنتونیو  برای  است.  باشگاه 

آینده آرزو می کنیم.«

امری: بهترین بازی ها را از اوزیل می گیریم
اونای امری، سرمربی آرسنال اعلام آمادگی کرد که بهترین بازی 

ها را از مسوت اوزیل، ستاره تیمش بگیرد.
اوزیل نمایش های ضعیفی در جام جهانی به همراه تیم ملی 
آلمان داشت و در نهایت نیز در مرحله گروهی به همراه ژرمن ها 
اوزیل  از  تندی  انتقادات  جام جهانی،  از  از حذف  حذف شد. پس 
اشتباه  را  آلمان  ترکیب  در  او  از  استفاده  بسیاری  و  آمد  عمل  به 
بزرگ لوو می دانستند. با این وجود، به نظر تعهد باشگاه به اوزیل 

را  عملکرد  بهترین  می خواهد  امری  و  نشده  کاسته  عملکرد  این  با 
از اوزیل بگیرد.

بازیکنان کمک کنیم.  تمام  به  اینجا هستیم که  ما  او گفت:« 
کرد.  خواهیم  کمک  آنها  به  است.  یکسان  بازیکنی  هر  من  برای 
برای ما، اوزیل بازیکن بسیار مهمی است و می  خواهیم به او کمک 
ولی  نکرد  کسب  را  می خواست  که  نتایجی  آلمان  ملی  تیم  کنیم. 
کند  استراحت  به خوبی  است.می خواهم  تعطیلات  در  اوزیل  امروز 

و وقتی به جمع ما اضافه شد، روحیه خوبی داشته باشد. می خواهم 
برود.  بالاتر  تیم  در  کیفیتش  و  کنم  کار  او  با  جدیدی  روش  به 
برای  نه فقط  بود،  ما  برای  فکر می کنم سال گذشته، سال سختی 
تیم  نفس  به  اعتماد  بازیکنان. می خواهم  تمامی  برای  بلکه  مسوت 

بالا برود و هر روز در تمرینات به او فرصت بدهیم.«
اوزیل فصل گذشته 4 گل و 8 پاس گل برای آرسنال در لیگ 

برتر به ثبت رساند.
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